

Title (en)
Sanitary fitting for a coffin.

Title (de)
Hygienische Umhüllung für Särge.

Title (fr)
Garniture sanitaire pour cercueil.

Publication
EP 0258144 A1 19880302 (FR)

Application
EP 87401917 A 19870820

Priority
FR 8611983 A 19860822

Abstract (en)
The sanitary fitting comprises an outer envelope (3) made of leakproof flexible material, an upper support plate (4) which is perforated (6), mechanically resistant and capable of supporting, by way of bearings (7-8) reaching the base of the envelope, the corpse or a coffin placed on it, and a plurality of separating plates (9-12) made of absorbent cardboard, if appropriate perforated, and superposed over the height of the fitting, at least the upper separating plate (9) being covered with solid disinfecting products (11), and a layer of absorbent material (13) being interposed between each of the pairs of lower separating plates (12). The invention allows the coffin to be placed in a compartment-type necropolis without the compartment being stained by the effluents. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une garniture sanitaire pour cercueil. La garniture comporte une enveloppe extérieure (3) en matière souple étanche, une plaque support supérieure (4) perforée (6), mécaniquement résistante, capable de supporter, par l'intermédiaire d'appuis (7-8) atteignant le fond de l'enveloppe, la dépouille ou un cercueil placé sur elle et une pluralité de plaques séparatrices (9-12) en carton absorbant, éventuellement foraminé, superposées sur la hauteur de la garniture, au moins la plaque séparatrice supérieure (9) étant recouverte par des produits désinfectants solides (11) et une couche de matière absorbante (13) étant interposée entre chacune des paires de plaques séparatrices (12) inférieures. L'invention permet le dépôt du cercueil dans une nécropole à cases sans que la case soit tachée par les effluents.

IPC 1-7
A61G 17/04

IPC 8 full level
A61G 17/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A61G 17/047 (2016.10 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] FR 2252081 A1 19750620 - GAUCHARD FERNAND [FR]
- [A] DE 258994 C
- [A] FR 2485368 A1 19811231 - AUGIAS FRANCOIS [FR]
- [A] US 3334392 A 19670808 - WHITE JOHN L
- [A] US 3184819 A 19650525 - WHITE JOHN L

Cited by
NL9301325A; FR2679442A1; FR2651431A1; DE9410835U1; WO9503769A3; WO0178644A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0258144 A1 19880302; FR 2602973 A1 19880226; FR 2602973 B1 19881028

DOCDB simple family (application)
EP 87401917 A 19870820; FR 8611983 A 19860822